
Interpellasjon «Kommunestyret i perioden 2019 – 2023» 
Trondheim kommune, med 190 000 innbyggere, har et bystyre på 67 medlemmer. Disse har ett møte 
i måneden, normalt på torsdager kl. 17.00 i bystyresalen på Rådhuset.  

Med dette som bakteppe er det vanskelig å forstå hvorfor Indre Fosen kommune, med 10 000 
innbyggere, skal måtte ha 37 kommunestyrerepresentanter, og at kommunestyremøtene må foregå 
på dagtid. Indre Fosen Fremskrittsparti ønsker derfor å fremme to saker til debatt, med håp om å få 
en sak fremmet for snarlig politisk behandling fra posisjonen i Indre Fosen kommune:  

1. Antall kommunestyrerepresentanter 

Vi viser til punkt 9 i Intensjonsavtalen mellom Leksvik og Rissa. 

"Kommunestyret vil i den første perioden bestå av 37 representanter." 

Kommuneloven (https://lovdata.no/dokument/NL/lov/1992-09-25-107/KAPITTEL_2#§6) sier at det 
må være minst 27 representanter i en kommune med over 10.000 innbyggere. Indre Fosen har 
10.108 innbyggere ifølge Wikipedia 
(https://no.wikipedia.org/wiki/Indre_Fosen#Tettsteder_og_bygder). 

Sammenslåingsprosessen mellom tidligere Leksvik og Rissa har kommet langt. Indre Fosen FrP ser 
derfor ingen grunn til at vi skal organisere oss politisk som om at kommunen har mellom 50 000 og 
100.000 innbyggere, hvor kravet i kommuneloven er at kommunestyret må bestå av minimum 35 
representanter.  

Ved å gå fra 37 til 27 representanter er det åpenbart at en vil kunne kutte administrasjonskostander i 
Indre Fosen kommune, og dermed frigjøre penger som heller kan brukes på kommunale tjenester 
som innbyggerne har bruk for.   

2. Tidspunkt møtene avholdes 

Med dagens ordning gjennomfører Indre Fosen kommune alle sine politiske møter på dagtid. Det er 
nok fordeler for enkelte med dagens løsning, men som vi har vist ovenfor klarer Trondheim 
kommune fint å gjennomføre sine møter på kveldstid.  

Kveldsmøter vil gi reduserte kostander til tapt arbeidsfortjeneste for kommunen og gjøre det lettere 
for folk i arbeid å delta i politikken. Det er til tider stort fravær fra kommunestyremøtene på grunn av 
jobb med dagens møteordning.  Kveldsmøter vil dermed frigjøre penger som heller kan brukes på 
kommunale tjenester i stedet, og gjøre det lettere for yrkesaktive å delta i politikken som folkevalgt.  

Alle representantene som sitter i dagens kommunestyre er klar over de økonomiske utfordringene 
vår nye kommune står ovenfor. Indre Fosen FrP mener at reduserte kommunale utgifter til politikere, 
og mer penger til tjenester til innbyggerne, bør være en fornuftig vei å gå for Indre Fosen kommune.   

Vi ønsker derfor å stille følgende spørsmål til ordføreren. 

Vil ordføreren redusere administrasjonskostnadene i Indre Fosen kommune, og dermed frigjøre mer 
penger til tjenester til innbyggerne våre, ved å sette denne saken på sakskartet for snarlig politisk 
behandling? 
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